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Abstract (en)
1. Sandwich building element for wall constructions with at least one interior hollow space or air space (5), exterior cover plates (1) and sound-
insulating material (2), preferably a porous material, fixed to the surfaces of the cover plates (1) facing the hollow space or the air space (5),
characterized in that the surfaces of the sound-insulating material (2) facing the hollow space or the air space (5) a reinforcing or strengthening layer
(6) has been completely or partly applied, and that the reinforcing or strengthening layer (6) consists of a metal foil or glass fibre material.

Abstract (de)
Bei einem Bauteil für Wandkonstruktionen mit Ab?platten (1), auf welchen schallisolierendes Material (2) ?estigt ist, wobei die Konstruktion derart
ausgebildet ist, ? ein Hohlraum oder Luftraum (5) zwischen dem schall?erenden Material gebildet wird, ist zur Verbesserung ?Festigkeit und der
Schallisolierungswerte je eine Vertigungs- und/oder Verstärkungsschicht (6) auf den nach ? Hohlraum (5) zu leigenden Oberflächen des Materials ?
aufgetragen. Diese Verfestigungs- und/oder Verstär?gsschicht (6) kann beispielsweise aus Glasfasermaterial ? Aluminiumfolie bestehen.
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